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Volgende AV: Datum en plaats worden nog meegedeeld 

 
Addendum: Industria Car 
Addendum: Nota aanpassing Art. 96 §2 
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14. Varia 

 
1. Goedkeuring Agenda 

De agenda werd goedgekeurd met handopsteking. 
 

2. Goedkeuring Vorig Verslag 

 

Het vorig verslag werd goedgekeurd met handopsteking. 

 

3.  Exploitatie 2022 – 2023 

Anton en Mathilde stellen de exploitatie van vorig werkingsjaar voor aan de leden van de AV. 
Hieronder volgen de belangrijkste punten en opmerkingen; 
 

- Niet de werkelijke budgettering wordt gepresenteerd want er moeten nog facturen 

binnenkomen, voornamelijk gelinkt aan de Ondernemersdagen. 

Dit is dus in feite een herschatting. 

- De meeste functies budgetteren licht positiever dan geschat in de halfjaarlijkse budgettering.  

- Het bedankingsbudget werd amper gebruikt in dit jaar.  

- PW2 ging vorig jaar niet door (er was weinig animo, Stijn heeft er geen tijd in gestoken), maar 

er kan nog steeds door de Vice Praeses van vorig jaar een keuze gemaakt worden om dit 

budget alsnog te gebruiken. 

- Er werd maar 1 T-magazine per semester gemaakt i.p.v. de geplande 2 per semester. 

- Er was algemeen veel budget over, dus met dat budget werd vorig jaar de Kinepolis gehuurd 

voor een film en volledig gratis aangeboden aan de studenten. Dat verklaart een hoog bedrag 

bij studentenbedanking. 

- Website Development werd niet gebudgetteerd in de halfjaarlijkse, dat werd niet verwacht. 

- Er wordt op gewezen dat er veel geld overblijft van budget voor de studenten van vorig jaar. 

Dat zit voornamelijk in het aantal events dat niet is doorgegaan. Dit is een algemene opmerking 

naar alle Vices van Industria om elk gepland event te laten doorgaan. Anders blijft budget zich 

opstapelen dat voorzien is voor de studenten. 

- De budgettering kan nog licht afwijken door de berekening van de BTW van nog in te boeken 

facturen. Deze heeft volgens de quaestoren slechts een beperkte invloed op de algemene 

budgettering en daarom is op de AV gestemd of we hiermee kunnen instemmen met 

handopsteking. De AV bereikt een algemeen akkoord hierover. 

Er wordt verder gediscussieerd over de verdeling van het overschot. Het voorstel is om dit volledig 
over te dragen naar de investeringsrekening. Dit wordt met handopsteking goedgekeurd. 

 

4. Industria Car 

Jonas en Liselotte stellen hun voorstel voor betreffende de investering in een voertuig van en voor 
Industria. Hiervoor is een document opgesteld, zie daarvoor addendum bij dit verslag. 
 
Flor: ik vind een trekhaak horen bij de must have 
Hendrik: voor de aankoop van is dat niet nodig, we kunnen dat nadien nog altijd plaatsen en dan laten 
keuren 
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Yves: dubbele dashcam, waarom, er zitten geen ruiten in?  
Jonas: ja, dat hangt van de auto af die we willen kopen… 
Hendrik: het is extreem gemakkelijk om dat zelf te installeren trouwens, dat laten doen is zinloos. 
Tjorven: is het eenvoudig om die dingen eraf te halen en terug te installeren? Zoals alle dashcams… 
 
 
Hendrik: ik zou een keuze laten afhangen door een mail te laten sturen naar de AV om goedkeuring te 
vragen. Geef ze dan een dag om te antwoorden. 
Jonas: ik ben meer voorkeur om een budget of auto goed te keuren en te vertrouwen in de goeie keuze 
van het Bestuur 
Wout: is er gekeken naar de kost van bepaalde stickers (marketing)? Dat wordt nog bekeken 
 
Jethro: is er gedacht over oprijplaten voor flightcases? Ook dat wordt bekeken 
Sammy: zijn er andere investeringen op de planning? Ja, het BR platform 
 
Lieselotte: we vragen een budget van €35k om dan de keuze over te laten aan het Bestuur (in dat 
budget zit extra marges, alsook voor de accessoires). Het budget ligt dan tussen de €30k en €33k voor 
de auto. 
 
Sammy: heb je met Groep T gebabbeld over parking? Ja dat is gebeurd. 
Yves: de 2m10 is juist gemeten? Ja, dat is gemeten. 
 
Voor: 41 
Tegen: 0 
Onthouding: 0 
 
Unaniem goedgekeurd. 
Hiermee keuren we goed dat het Bestuur de beslissing mag maken om over te gaan tot een aankoop 
van het voertuig met accessoires met een maximaal budget van €35k. 
 
Flor: wat ik hier nog over kwijt wil, is dat ik niet akkoord kan gaan met het voorstel van aanpassing van 
Artikel 153. Dit is een aanpassing van het bestaande artikel die bekijkt wat te doen bij schadegevallen 
allerlei, die gebeuren in opdracht van Industria. Dit staat los van het gebruik en schade van of met een 
voertuig… Ik stel voor om dat artikel te laten waar het voor bedoeld is en de wagen volledig apart te 
zien. 
 
Flor: er moet dus in het IR een extra Art. bijkomen in de volgende trend; 
 
Art. Xx: Industria voorziet een voertuig voor multifunctioneel gebruik. Alle richtlijnen omtrent dit 
voertuig worden neergeschreven in de Industria Car Policy, als addendum toegevoegd aan dit Intern 
Reglement. De bestuurder van het voertuig neemt vooraf kennis van deze Car Policy en aanvaard de 
inhoud middels een handtekening. 
 
Flor: daarnaast moet dan uiteraard een Car Policy worden opgesteld. Daarvoor moet het Bestuur of 
de werkgroep het warm water niet heruitvinden, er bestaan al wel geschikte Car Policies. Belangrijk is 
dat het volgende erin staat: Doelstelling, Beschrijving wagen, wat verplicht, toegestaan en verboden is 
én uiteraard alles omtrent verzekering, dekking en schadegevallen. Deze Car Policy moet af zijn 
vooraleer de wagen in gebruik kan worden genomen. 

 

Amaldia, Lisa en Rustam verlaten de AV. 
Jack verlaat de AV. 
Tjorven verlaat de AV. 



  4 

 
Studentenvereniging INDUSTRIA vzw – Groep T Leuven  |  Vesaliusstraat 13 3000 Leuven |  BTW BE 459.261.940 

Tel 016/30 10 48  |  E-mail info@industria.be  |  Web www.industria.be 

 
 

5. Startbudgettering 2023 – 2024 

Sarah stelt de startbudgettering voor. Hieronder volgen de belangrijkste punten en opmerkingen; 
 

- Er wordt een ruwe schatting weergegeven van de inkomsten voor Bedrijvenrelaties. Deze ruwe 

schatting is gebaseerd op het resultaat van vorig jaar, en moet zeker herzien worden bij de 

halfjaarlijkse budgettering. 

- KursusDienst wordt veel lager geschat dan in het verleden. 

Flor: Waarom daalt het jaar na jaar, hebben we daar ondertussen verklaringen voor? 

Robbe: meer en meer professoren sturen hun eigen materiaal uit. Ze raden ook geen boeken 

meer aan of raden online boeken aan die gratis zijn. Dit is een algemene trend in Leuven. Acco 

heeft dezelfde ervaring. 

- Boilerroom: Recup vraagt Industria om hier samen te werken en extra in dit event te 

investeren. We doen ook geen foamfak dit jaar, maar wel de boilerroom. Kosten die gedragen 

moeten worden zijn voornamelijk licht en geluid. 

- Voor sport zal er worden geïnvesteerd in een groot zeil, wat veel geld kost. Ook het podium 

bestaat uit meer scaff, want het zal een groter podium worden. Met wat extra budget wordt 

er ook gewerkt aan teamgeest, met onder andere het aankopen van extra sjaals. 

Yves: moet dit wel worden gebudgetteerd onder Sport? Dit geeft een verkeerd beeld van het 

budget, moet dit niet eerder onder Marketing budget? Antwoord: We zullen het dit jaar 

houden zoals het is, maar nemen het mee naar volgend jaar.  

Jonas: op elk moment kunnen de Q’s trouwens het budget voor marketing voorleggen. 

Hendrik: er wordt meer geïnvesteerd in bv. 24 urenloop, waar gaat dat allemaal naartoe? Zijn 

er details beschikbaar hiervan? Antwoord: Vorig jaar was inderdaad minder, maar de redenen 

zijn tijdens de presentatie vermeld. 

Kiran: door de inflatie is de prijs van scaff ook gestegen, dat verklaart een automatische stijging 

Jelle: Het zeil, voor waar? Antwoord: Tribune 

Flor: wat staat er op dat zeil? Ook bruikbaar voor skiteam? Antwoord: niet meteen, maar het 

is een zeil in samenwerking met VTK en Ekonomika. 

- Yves: waarom enkel F1 Mexico? Antwoord: andere zijn niet populair of op een minder geschikte 

datum 

Jonas: waarom een winst op F1? Antwoord: Ik weet het niet, Yarne is niet aanwezig. 

Jonas: wie draagt deze activiteiten? Antwoord: Mathilde (de Vice Praeses) 

- Er zal een derde groot event zijn dit jaar. Event X. Dit zal opgezet worden tezamen met het 

BAC praesidium. Dit om de samenwerking met Recup op goeie hoogte te houden. 

Jonas: wat is het inkomen van Project L? Antwoord: Dit komt van ereleden (en plus-ones). 

Stan: dit is wel erg druk om alles in 1 week te krijgen, niet? Antwoord: Het is ook maar 1 

week, en er is support van het volledige praesidium. Uiteindelijk komt het neer op wat taken 

uitvoeren, niet de volledige organisatie. 

- Sammy: Internationals maken een groot deel uit van de campus; Waarom gaat er maar zo 

weinig budget en activiteiten naar deze studenten? Antwoord: Er kan nog aan gewerkt 

worden, maar tot vandaag is dit hetgeen wat gekend is. 

- Sammy: toch een groot inkomen? Vooral waarborgen (alles teruggehad) 

- Flor: waarom geen Alumni door de VP? Antwoord: Om de werklast te verlichten helpt 

Lieselotte mee. Anders valt het volledig neer op de Vice Praeses. 
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- Plan Sjarel is traditioneel met cava, dat verklaart een groot budget. 

- TB = team building (for future reference…) 

- Groep T geeft €5k voor Onderwijs, dus dat moeten we doorheen het jaar aan hen toekennen. 

Jethro: is dit het laatste jaar dat we die €5k krijgen, want nadien moesten we toch zelf voor 

inkomen geven? Antwoord: Onderwijs is recent nieuw bij Industria, en we bespreken nog met 

Groep T hoe dit verder zal verlopen. Als het goed gaat, dan zien we het positief in. 

Jethro: toch niet zolang we niet moeten uitleggen aan wat we dit uitgeven… 

- Scheve Schansfuif komt door een extra hoge opleg voor de drank om die goedkoop aan de 

studenten te kunnen aanbieden. Een one-time-shot. 

- Flor: maar als er een auto komt, wat met de kilometervergoeding? Antwoord: Ja, maar het is 

uit veiligheid gebudgetteerd. Better safe than sorry. 

Yves: voor welke events heb je nog transportkosten voorzien die zullen wegvallen met een 

eigen wagen? Antwoord: Galabal, SW, Jobfair, Kiesweek, 24 urenloop… daarvoor zijn nog 

grotere busjes nodig… 

- Hendrik: waarom is Hosting zo duur? Antwoord: dit is een maandelijkse fee voor onderhoud. 

Het is een moeilijke schatting, maar wel een realistische. Hier zit trouwens ook de e-

mailserver in. 

- Er wordt een nieuwe EHBO koffer gekocht. Op SW bleek die opnieuw niet nuttig te zijn. 

- Nieuw op de budgettering: de Industria wagen. Dit is alvast gebudgetteerd voor mocht er dit 

jaar een voertuig komen. Jaarlijks zal een budget naar een spaarrekening worden gezet.  

Yves: zitten banden ook in het onderhoud? Antwoord: Dat wordt bekeken. 

Hendrik: zorg voor een tankkaart, dat maakt facturatie veel gemakkelijker. 

Hendrik: ik verwacht de belastingen en keuring hoger te zijn dan gebudgetteerd. 

Kiran: wat verwachten we in onkosten? Antwoord: Tol, vignetten, onverwachte uitgaven… 

- Flor: er is nog veel over? Dat kan nog naar Alumni, International, … 

- Algemene opmerking: de nummering moet worden aangepast bij elk subonderdeel. 

Er wordt een stemming gehouden voor de goedkeuring van deze budgettering. Dit zijn de resultaten: 
 
Voor: 45 
Tegen: 1 
Onthouding: 1 

 

6. RvB verkiezing - Robin Janssens 

Robin stelt zichzelf voor, de AV stelt volgende vragen; 
 
Sammy: waarom was je er vorige AV niet? Robin: Ik had al een festivalticket gekocht en was daar 
aanwezig. 
 
Wat is je motivatie om in het Bestuur te stappen? 
 
Die motivatie is er al een tijdje. Als schachtenmeester heb ik minder Vice verantwoordelijkheden, dus 
dat lijkt me een goed initiatief. Ik denk graag vooruit en los problemen graag op. Dat mis ik in deze 
functie. Daarom zou ik graag erbij komen (wat ik vorig jaar ook heb geprobeerd). 
 
Is er negatieve invloed doordat je later instapt in het Bestuur? 
 
Een terecht opmerking op mijn vorige kandidatuur. Nu zitten we aan een nieuw academiejaar en ik zie 
hier nu minder problemen in. 
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Hoe is je motivatie verandert sinds je laatste kandidatuur poging? Waarom vind je dat je in een 
betere positie staat in vergelijking met vorige keer? 
 
De motivatie na vorige poging was niet meer zo hoog, maar die is terug toegenomen. Nu heb ik het 
gevoel dat ik meer kan bijdragen door een jaar extra ervaring. Ook doe ik extra voor Industria, 
bijvoorbeeld de ondersteuning voor IT, de ondersteuning voor International en de werkgroep voor 
nieuwe codices. 
 
Wat is je langetermijn bijdrage aan de vereniging Industria? 
 
Ik zetel in de adviesraad voor de nieuwe codices, dus de terugkoppeling wordt zo eenvoudiger.  
Ik ben erg geëngageerd om mee te werken aan huidige en nieuwe projecten, al kan ik geen nieuwe 
projecten voorleggen op dit moment. 
 
Wat is jouw toegevoegde waarde binnen het huidige Bestuur? 
 
Ik heb het gevoel dat deze vraag al meermaals gesteld is geweest. Ik heb niets meer toe te voegen op 
voorgaande. Na tussenkomst van AV: mijn 2,5 jaar ervaring heeft me kritisch doen nadenken en ervoor 
gezorgd dat ik geleerd heb zaken goed op te volgen. 
 
Waarom ben je geen stem teveel in het Bestuur? 
 
Vanwege de voordelen die ik vind dat ik kan bieden. 
 
Waar staat het Bestuur voor en wat doet het Bestuur? 
 
Het Bestuur moet intern en extern, op korte en lange termijn het overzicht houden. Zorgen dat alle 
functies goed werken en aanvullen indien nodig. Ook in het algemeen moet het Bestuur zorgen voor 
een goed imago naar de buitenwereld en de campus. 
 
Hoe ga je om met beslissingen die afwijken van de mening van het Bestuur? 
 
Beslissingen worden altijd genomen vanuit het Bestuur. Als er een consensus komt van het Bestuur, 
dan zou ik daar vrede mee nemen. 
 
Wat was de feedback op de vorige poging en wat heb je daarmee gedaan? 
 
De feedback was dat het een slecht moment was op dat moment, dat begreep ik achteraf. Daarnaast 
was het niet zo duidelijk of ik wel wist wat het Bestuur inhoudt, en dat heb ik proberen verbeteren. 
Ook de motivatie naar Industria toe was niet echt duidelijk, ook dat heb ik aangepakt. Vanuit het 
Bestuur is ook de vraag gesteld om mij terug voor te stellen aan de AV. 
 
AV houdt een discussie over de coöptatie. 
 
Voor: 33  
Tegen: 2 
Onthouding: 7 
 
Robin Janssens werd met meerderheid gestemd binnen het Bestuur van Industria voor het werkingsjaar 
2023-2024. 
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7. Investeringsproject 

Arne J. verlaat de AV. 
 
Er wordt gekeken om een deel van het geld op de beurs te beleggen. Daarvoor is met de bank 
samengezeten. Het geld zou belegd worden door een professionele fondsenbeheerder. Hiervoor zijn 
plannen opgesteld. Een samenvatting kan in addendum toegevoegd of opgevraagd worden. 
 
Het meest aantrekkelijk plan lijkt het Dynamish High plan. 
90-100% in aandelen is niet interessant voor een vzw 
 
Ofwel wordt een groot bedrag ineens ingelegd, ófwel is het startbedrag lager en volgt er maandelijks 
een kleiner bedrag om in te leggen. 
 
Robbe: waarom is hier geen Nota van gemaakt om dit op het gemak te lezen en te begrijpen? 
Wout: hier zijn al nota’s van geweest en hier is niet veel nieuws gezegd. 
Yves: het hoeft ook niet vandaag beslist te worden. 
 
Kiran: hoeveel willen we maximaal beleggen? 
Wout: dat moet nog verder bekeken worden door de Q’s en RvQ 
 
Hendrik: laten beleggen is belangrijk (want wat als de toekomst geen kennis heeft…) 
Hendrik: we moeten erop letten dat we geen grote winsten maken in plaats van het doel voorbij te 
schieten, namelijk het investeren in de studenten. 
 
Jethro: is dit voorgesteld aan de RvQ en is daar advies uitgekomen?  
Wout: RvQ was wel voorstander, maar het is redelijk snel besproken. 
Yves: er moet wel ergens beschreven staan wat je gaat doen en op welke termijn je er iets wilt uithalen. 
Robbe: wat zijn de kosten inbegrepen in het rendement? Antwoord: Ja, behalve de belastingen 
wanneer het geld er wordt uitgehaald. 
 
Willen we deze aanpak verderzetten en hier verder op ingaan?  
Tegen volgende AV volgt vanuit het Bestuur een voorstel van type plan met meer details. 
De AV gaat hiermee akkoord met meerderheid. 
 

8. Aanpassing Intern Reglement Art. 96 § 2 

Zie ook addendum. 
 
Dit gaat dus voornamelijk over het toevoegen van een gedetailleerde deadline. 
Niemand heeft opmerkingen, dit wordt unaniem goedgekeurd. 

 

9. Industria Archief 

Hier zitten Mats en Alexander achter. De bedoeling is dat we zoveel mogelijk memorabilia van 
Industria bewaren in een archief. Dit met de bedoeling om alles van Industria zo goed mogelijk te 
bewaren. Een nobel doel is om een timelime bij te houden zodat de toekomst een deftige geschiedenis 
kan opmaken van onze studentenvereniging. Het initieel idee is om de verantwoordelijkheid bij de Q’s 
en Vices te leggen. 
 
Hiervoor moeten we een artikel opstellen in het IR.  
Dit zal nog worden uitgewerkt en op een van volgende AVs worden gestemd. 
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Flor: ik zou de verantwoordelijkheid leggen bij de Vice Praeses, anders creëer je een hoop chaos 
doordat iederen altijd een andere kijk heeft op wat wel en wat niet. Dit bij 1 persoon leggen creëert 
automatisch een bepaalde opvolging en consistentie. Ook naar volgende jaren toe, is het aan de VP 
om deze taak deftig door te geven. Ik wil wel verder kijken om een geschikt Artikel uit te werken om 
dit te laten vastzetten in het IR. 
 
Vincent verlaat de AV. 

 

10. Bedrijfsrekening 

Dit punt wordt verdaagd naar een volgende AV. 
 

11. Uitzondering Intern Reglement Art. 14 

Victor Krastev zal voortaan studeren in Brussel. Hij wil nog een jaar verder bij Industria, ondanks dat 
hij geen student meer is aan Groep T. Hiervoor vraagt Victor een uitzondering op het Artikel in het IR. 
 
Er wordt gestemd. 
 
Voor: 36 
Tegen: 2 
Onthouding: 2 

 

12. Ontslagen 

a. Brent Selleslagh 

b. Neo Clynckemaille 

c. Astrid Van Kerckhoven 

Hier nemen wij nota van. 
 
Brent: gaat van KursusDienst naar Fakbar 
Neo: stopt (zou wel graag verder uitnodigingen krijgen voor AVs) 
Astrid: stopt 
 

13. Coöptaties 

a. Jan Smet 

b. Vic Guldentops 

c. Stijn Smeets 

d. Dario Nucibella (niet aanwezig) 

Er wordt besloten deze vier coöptaties samen te stemmen. Dat vereenvoudigt de procedure, en er is 
geen vraag om alsnog afzonderlijk te coöpteren. 
 
Voor: 34 
Tegen: 2 
Onthouding: 2 
 
Zowel Jan, Vic, Stijn als Dario worden gecoöpteerd voor het werkingsjaar 2023-2024 en zetelen vanaf 
dit punt als werkende leden in de AV. 
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14. Varia  

Anoniem: Simon Tielens is een idioot en moet zijn volmacht indienen. 
Sarah: Adriaan is fout. [Quote Adriaan: “Waarborg is een uitgave”] 
 
Hendrik: kunnen we iets doen aan meldingen van AV voor zij die niet in de crews zitten? 
Neo: misschien een extra maillijst voor geïnteresseerden? 
 
Wout: excuses om de AV op maandag te zetten, we vonden geen andere betere datum voor alle 
verkiezingen. Standaard zal het op vrijdagen zijn. 
 
Jelle: zal er een zwanenzang zijn dit academiejaar? Wout: we kunnen het bekijken. 
 
Jonas: nota’s en motivatiebrieven tijdig doorsturen alsjeblief, zo laattijdig lezen is onhaalbaar 
 
Jonas: hoe zit het met de meerjarencontracten en aanpassingen? Wout: daar heeft Dylan nog niet veel 
aan kunnen werken, maar dat wordt verder afgewerkt. 
Jonas: maar er zijn dus wel al meerjarencontracten getekend? Wout: ja, twee contracten 
 
Sammy: thanks Flor voor AA Ad Interim 

 

 

 


